



Fantastic apartment in Duisburg Neudorf south, furnished, 4 min. walk from Duisburg main station and 10 min from Düsseldorf main station



Agent Info

Naam:	ArKadia
Bedrijfsnaam:	
Mistlampen:	United Kingdom
Telefoon:	
Languages:	Dutch, English, French, German, Italian, Polish, Portuguese, Romanian, Russian, Spanish, Swedish

Advertentie details

Vastgoed voor:	Huur
Prijs:	USD 1,399.94

Locatie

Aanbevolen Auto Onderdelen:	Germany
Staat/Regio/Pronvincie:	North Rhine-Westphalia
Plaats:	Duisburg
Postcode:	47057
Geplaatst:	21-04-2024
Omschrijving:	

Neudorf, beautiful, modernly furnished apartment in a very central location 4 minutes walking from Duisburg main station and 10 minutes away from Düsseldorf main station. The inviting living room, with access to the balcony and kitchen, offers a modern sofa area (sleeping sofa) with a large flat screen and an expandable dining area. The spacious bedroom is equipped with a comfortable double bed, 2 bedside tables and two wardrobes. Another room can be used for working or sleeping (loft bed). A comfortable closet is available here. The bright fitted kitchen offers everything your heart desires - from a fully automatic coffee machine to a large Bosch refrigerator, microwave, coffee machine and a practical dishwasher, everything is available. The well-kept bathroom is equipped with a shower. There is a washing machine available. Furnishing Fitted kitchen, microwave, loggia, sofa bed, bed linen, towels, internet, flat screen TV, shower, WiFi, tiles, king size 180cm comfortable spring bed, washing machine, dishwasher, balcony, loft bed. More information Available from: October 1, 2024 Rent including heating: €1290 Deposit/cooperative shares: €1290 Description of the situation Apartment house, modern, furnished, bright, sunny Located directly at Duisburg main station, 10 minutes from Düsseldorf main station Final cleaning 100,00 euros Location: The property is located in a busy area in Duisburg Neudorf-Süd. There are several bus and tram lines and the U79 subway line just a few minutes' walk away. You can reach national destinations with several nearby train lines. There are various restaurants, doctors, bakeries, cafes and shopping centers within walking distance. You can also reach some green spaces and parks, fashion shops, fitness studios, bookstores and two bars. —///— Neudorf, schöne modern möblierte



Wohnung in sehr zentraler Lage mit überdachtem Balkon. Der einladende Wohnraum, mit Zugang zum Balkon und zur Küche, bietet eine moderne Sofalandschaft (Schlafsofa) mit großem Flachbildschirm und einem erweiterbaren Essplatz. Das großzügige Schlafzimmer ist mit einem bequemen King size Doppelbett, 2 Nachtschänken und zwei Kleiderschränken ausgestattet. Ein weiteres Zimmer kann zum Arbeiten oder zum Schlafen (Hochbett) benutzt werden. Ein komfortables Schränkchen steht Ihnen hier zur Verfügung. Die helle Einbauküche bietet alles, was das Herz begehrt - vom Kaffeevollautomaten bis zum großen Bosch Kühlschrank, Mikrowelle, Kaffeemaschine und einer praktischen Spülmaschine ist alles vorhanden. Das gepflegte Badezimmer ist mit einer Dusche ausgestattet. Es steht eine Waschmaschine zur Verfügung. Ausstattung Einbauküche, Mikrowelle, Loggia, Schlafcouch, Bettwäsche, Handtücher, Internet, Flachbildschirm TV, Dusche, W-LAN, Fliesen, King Size 180cm, komfortabel Springbett Doppelbett, Waschmaschine, Spülmaschine, Balkon, Hochbett. Weitere Angaben Verfügbar ab: 01.10.2024 Warmmiete: 1290€ Kautions-/Genossenschaftsanteile: 1290 € Lagebeschreibung Mehrfamilienhaus, modern, möbliert, hell, sonnig Liegt direkt am Hauptbahnhof Duisburg, 10 Minuten vom Düsseldorf Hauptbahnhof. Endreinigung 100,00 euros Sonstiges Mehrfamilienhaus, modern, möbliert, hell, sonnig. Liegt direkt am Hauptbahnhof Lage: Das Objekt liegt in belebter Gegend in Duisburg Neudorf-Süd. Nur wenige Gehminuten entfernt verkehren einige Bus- und Straßenbahnlinien und die U-Bahnlinie U79. Überregionale Ziele erreichen Sie mit mehreren in der Nähe verkehrenden Bahnlinien. In Laufnähe gibt es verschiedene Restaurants, Ärzte, Bäckereien, Cafés und Einkaufszentren. Auch einige Grün- und Parkanlagen, Modegeschäfte, Fitnessstudios, Buchhandlungen und zwei Bars erreichen Sie.

Algemeen

Afgewerkte vierkante meter: 63 m²

Room details

Total rooms: 3

Lease terms

Date Available:

Additionele informatie

Website URL: http://www.arkadia.com/LMDW-T28816/?utm_campaign=multicast&utm_medium=web&utm_source=IMLIX.COM

Contact information

IMLIX ID: i9zqjddmiwuk64ijcpiat



IMLIX

IMLIX Vastgoedmarkt
<https://www.imlix.com/nl/>

